

Date: 7th May 2026

التاريخ : 7 مايو 2026

Reference: CM/AR/058/2026

إشارة : CM/AR/058/2026

To: Boursa Kuwait

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosure Lawsuits and Court

الموضوع: الإفصاح عن دعاوى قضائية:

Judgments Form:

Reference to the above subject & as per chapter Four, Module Ten "Disclosure and Transparency" Resolution No. (72 of 2015), regarding the issuance of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010 and its amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ووفقاً لأحكام الفصل الرابع في الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من القرار رقم (72 لسنة 2015) بشأن إصدار اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما.

Attached herewith Disclosure of Lawsuits and Court Judgments Form No. (7)

مرفق طيه نموذج رقم (7) الإفصاح عن الدعاوى والأحكام القضائية .

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر التقدير والاحترام،،،



مرزوق ناصر الخرافي

رئيس مجلس الإدارة

Marzouk Naser Al-Kharafi
Chairman

نموذج الإفصاح عن الدعاوى القضائية
Lawsuits and Court Judgments Form

Date	7 th May 2026	7 مايو 2026	التاريخ
Name of the listed company	Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C. (Public)	شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن (ش.م.ك) عامة	إسم الشركة المدرجة
Case automated No.-lawsuit NO	18553/2026 Commercial court /50	2026/18553 تجاري كلي/50	رقم القضية الآلى - رقم الدعوى
Case subject matter	A claim for the amount of KWD 3,940,614.080 pursuant to the Settlement Agreement dated April 22, 2024; a next hearing on June 11, 2026.	مطالبة بمبلغ 3,940,614/080 د.ك بناء على إتفاقية التسوية المؤرخة في 2024/4/22 ، ومحدد لنظرها جلسة 11 يونيو 2026	موضوع القضية
Judgment date	-----	-----	تاريخ الحكم
The court that issued the judgment - circuit	-----	-----	المحكمة التي أصدرت الحكم- الدائرة
Parties of the case	Heavy Engineering Industries & Shipbuilding Co. K.S.C. (Public)- (Claimant) M/s Petrofac International Limited (Defendant)	شركة الصناعات الهندسية الثقيلة وبناء السفن (ش.م.ك) عامة (مدعى) شركة بتروفاك إنترناشيونال ليميتد (مدعى عليها)	أطراف الدعوى
The judgment is in favour of	-----	-----	الحكم لصالح
The concluding judgement of the court of first instance	-----	-----	منطوق الحكم أول درجة
The concluding judgement of the court of appeal	-----	-----	منطوق حكم الإستئناف
The concluding judgement of the court of cassation	-----	-----	منطوق حكم التمييز
The potential effect of the judgement on the company	Disclosure will be made upon the issuance of a final and non-appealable judgment in the lawsuit.	سيتم الإفصاح عند صدور حكم نهائي ويات في الدعوى	الأثر المتوقع على الشركة نتيجة الحكم

*The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

*يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



Tel : + 965 24624000 Fax : + 965 24830291 P.O.Box : 21998, Safat 13080, Kuwait
Email : heisco@heisco.com Commercial Reg. No : 20735
Issued and Paid-Up Capital : KD 18,024,151.700 Authorized Capital : KD 22,000,000